
Zápis ze schůze školské rady Základní školy Brno, Bakalovo nábřeží 8/8, 639 00 Brno 

(pro šk.rok 2024/2025) 

 

Datum:  5.března 2025 od 12,30 hod. 

Přítomni:  Ing. Tomáš Psota, zástupce za zřizovatele školy MČ Brno–střed 

  Kateřina Krupičková, za zákonné zástupce žáků 

  Mgr. Eva Čermáková, za pedagogy školy  

Pozvaní: PhDr. Yveta Gašparcová, ředitelka školy  

 

Program jednání:  

1.Zahájení 

2. Hlasování o programu jednání 

3. Hodnocení 1.pololetí 

4. Organizace 2. pololetí 

5. Stanovisko školské rady k výuce dalších předmětů v Aj 

6. Záměr školy na instalaci kamerového systému  

7. Informace ŘŠ o probíhajících úpravách školní zahrady 

8. Mapa školy  

9. Různé/diskuze 

 

Průběh zasedání: 

1. Zahájení:  k zasedání školské rady byla přizvána ředitelka školy, PhDr. Yveta Gašparcová 

 

2. Hlasování o programu: 

Pro:  3  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

3. Hodnocení 1.pol. školního roku 2024/2025: Ředitelka školy informovala členy školské rady o 

výsledcích prospěchu a chování za 1.polotetí školního roku a podala další informace z jednání 

pedagogické rady. 

 

4. Organizace 2.pololetí školního roku 2024/2025: Akce pořádané školou např. Den otevřených 

dveří proběhl 4.2.2025, pro velký zájem nabídla škola zájemcům ještě jeden termín, 4.3.2025. 

Informace k blížícímu se zápisu do škol. Informace o příjímacím řízení na střední školy a o počtu 

zájemců z řad žáků ZŠ Bakalovo nábřeží o víceletá gymnázia.  



Akce pořádané školou, např. kurzy plavání v Jedovnicích (březen 2025), školy v přírodě pro 4. a 5. 

ročníky (únor a březen 2025), LVK (březen 2025), předpříjmačkový víkend pro žáky devátých ročníků 

(březen). 

5. Stanovisko školské rady k výuce dalších předmětů v cizím jazyce:  Ředitelka školy přednesla 

školské radě záměr školy, rozšířit výuku v anglickém jazyce o další dva předměty: vzdělávací oblast 

Umění a kultura, předmět výtvarná výchova pro I.stupeň. Dále pak vzdělávací oblast Člověk, zdraví a 

bezpečí, předmět tělesná výchova pro 1.stupeň  

Souhlas školské rady je podmínkou pro podání žádosti na MŠMT. 

Školská rada vyjadřuje k žádosti souhlasné stanovisko – viz příloha. 

 

6. Záměr školy na instalaci kamerového systému. Ředitelka školy informovala školskou radu o 

záměru vedení školy na instalaci kamerového systému přímo v budově školy – na chodbách, resp. 

v kritických prostorách chodeb, aby se zamezilo vandalismu a závadovému chování ve škole. 

 

7. Informace ŘŠ o probíhajících úpravách školní zahrady: termín dokončení protipovodňových 

opatření na řece Svratce se opět posouvá, což má vliv na dáletrvající omezení, resp. uzavření velké 

části školní zahrady. Nicméně ve druhé půlce února začal návoz zeminy k zarovnání povrchu zahrady 

a následně začalo vysazování flory dle dodaného plánku. Úpravy jsou už nyní patrné a viditelné.  

 

8. Mapa školy: Škola zakoupila tzv. Mapu školy – autoevaluace školy – dotazníky, které zjišťují 

zpětnou vazbu na fungování školy od žáků, učitelů, rodičů a provozních zaměstnanců.  

 

9. Diskuze :  Debata o velikosti spádového obvodu. Debata o financování regionálního školství – 

nepedagogických pracovníků  

 

 

Zapsala: Mgr. Eva Čermáková 

 

 

Ing. Tomáš Psota 

 

 

Kateřina Krupičková 


